

Date: 14/11/2025
Mr. Hamed Ahmad Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates

التاريخ: 2025/11/14
السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

H.E. Waleed Saeed Al Awadhi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi- United Arab Emirates

سعادة وليد سعيد العوضي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Capital Increase Activation for Gulf
Navigation Holding PJSC (the "Company")**

**الموضوع: تفعيل زيادة رأس مال شركة الخليج للملاحة القابضة
ش.م.ع ("الشركة")**

Reference to the resolutions of the Company's
General Assembly Meeting held on 13 March 2025
and the General Assembly Meeting held on 10 July
2025, which included the following:

بالإشارة إلى قرارات اجتماع الجمعية العمومية للشركة المنعقدة
بتاريخ 13 مارس 2025 وبتاريخ 10 يوليو 2025 والتي تضمنت
ما يلي:

(1) Shareholders' approval on Capital Increase by
way of issuance of mandatory convertible
bonds in the amount of AED 500,000,000 at a
price of AED 1.10 per bond to be converted
into shares within a period not exceeding three
(3) months from its issuance, to be allocated
exclusively to the current shareholders, with
major shareholders committing not to
subscribe in such bonds except for whatever
remains of these bonds not subscribed for by
minor investors during the last two (2) days of
the subscription period.

(1) موافقة المساهمين على زيادة رأس مال الشركة من خلال
إصدار عدد من السندات إلزامية التحويل بقيمة 500
مليون درهم إماراتي بسعر (1,10) درهم إماراتي لكل سند
على أن يتم تحويلها إلى أسهم خلال ثلاثة (3) أشهر كحد
أقصى من إصدارها وتخصيص تلك السندات بشكل
حصري لمساهمي الشركة الحاليين مع التزام كبار
المساهمين بعدم المشاركة بالاككتاب في هذه السندات
إلا فيما تبقى من سندات ولم يكتتب به من قبل صغار
المساهمين وذلك في آخر يومين (2) من فترة الاككتاب.

(2) Shareholders' approval on Capital Increase by
way of issuing 358,841,476 new shares in
favour of Brooge Energy Limited with a one-
year lock-up period from the date of issuance
of such shares.

(2) موافقة المساهمين على زيادة رأس مال الشركة من
خلال إصدار عدد (358,841,476) سهم جديد لصالح
شركة بروج للطاقة المحدودة مع تطبيق فترة حظر لمدة
سنة من تاريخ إصدار الأسهم.



(3) Shareholders' approval on issuing mandatory convertible bonds in the amount of AED 2,336,448,155 in favor of Brooge Energy Limited for the purposes of the acquisition transaction, with a one-year lock-up period after converting the bonds into shares.

(3) موافقة المساهمين على إصدار سندات إلزامية التحويل بقيمة (2,336,448,155) درهم إماراتي لصالح شركة بروج للطاقة المحدودة لأغراض صفقة الاستحواذ مع تطبيق فترة حظر لمدة سنة بعد تحويل السندات إلى أسهم.

(4) Shareholders' approval on allowing for the transfer and registration of the shares and the mandatory convertible bonds that will be issued in favor of Brooge Energy Limited or to allow for their transfer to the ultimate beneficial owners (the "UBOs") (after being legally transferred by Brooge Energy Limited), provided that the ownership of any of the UBOs does not exceed 30% of the Company's share capital, after meeting all regulatory requirements subject to having a one-year lock-up period upon their conversion of the mandatory convertible bonds into shares in line with regulatory and economic considerations.

(4) موافقة المساهمين على السماح بإمكانية نقل وتسجيل الأسهم والسندات إلزامية التحويل إلى أسهم التي ستصدر لصالح شركة بروج للطاقة المحدودة أو التنازل عنها إلى المستفيدين الحقيقيين (وذلك بعد التنازل عنها نظامياً من قبل شركة بروج للطاقة المحدودة)، على أن لا تتعدى ملكية أي منهم ما نسبته 30% من رأس مال الشركة، وذلك بعد استيفاء المتطلبات التنظيمية، على أن تخضع السندات فور تحويلها إلى أسهم لفترة حظر مدته سنة بما يتماشى مع الاعتبارات التنظيمية والاقتصادية.

We would like to notify the shareholders that the Company has completed the requirements to increase the Capital with SCA concerning the above-mentioned Resolutions (1) and (2), and activating the capital increase on Dubai Financial Market will be as follows:

نود إحاطة السادة المساهمين علماً بأن الشركة استكملت كافة متطلبات زيادة رأس مال الشركة مع هيئة الأوراق المالية والسلع بخصوص القرارات (1) و(2) الواردة أعلاه، وسيكون تفعيل الزيادة في سوق دبي المالي كما يلي:

- Capital Increase Activation Date: 21 November 2025 (After trading hours)
- Start date of trading on the company shares including the shares resulted from capital increase: Monday 24 November 2025
- Previous Capital: AED 837,695,625
- Capital after increase: AED 1,651,082,556
- Increase percentage: 51%

- تاريخ تفعيل زيادة رأس المال: 21 نوفمبر 2025 (بعد ساعات التداول)
- تاريخ بدء التداول على أسهم الشركة متضمنة للأسهم الناشئة عن زيادة رأس المال: الاثنين 24 نوفمبر 2025
- رأس المال السابق: 837,695,625 درهم إماراتي
- رأس المال بعد الزيادة: 1,651,082,556 درهم إماراتي
- نسبة الزيادة: 51%



Moreover, please be informed that the Company has obtained the approval of the Securities and Commodities Authority ("SCA") on issuing mandatory convertible bonds in the amount of AED 2,336,448,155 in favor of Brooge Energy Limited, and the Company will proceed with issuing such mandatory convertible bonds accordingly.

كما يسرنا أن نحيط السادة الكرام علماً بأن الشركة قد حصلت على عدم ممانعة هيئة الأوراق المالية والسلع على إصدار عدد 2,336,448,155 من السندات الإلزامية التحويل لصالح شركة بروج للطاقة المحدودة. وعليه، ستبشر الشركة في إجراءات إصدار هذه السندات الإلزامية التحويل.

Ali Abouda
Chief Finance & Operation Officer
Gulf Navigation Holding PJSC


علي عبوده
رئيس الشؤون المالية والعمليات التنفيذي
الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع

**GULF
NAV**
الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع
GULF NAVIGATION HOLDING PJSC
P.O. Box 49651, Dubai - UAE

